

مقال عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

The Saudi National Day is that day corresponding to the 23rd of September of each Gregorian year, the day on which King Abdul Aziz Al Saud - may God have mercy on him - announced the unification of the country and declaring it the "Kingdom of Saudi Arabia" after the late King spent at that time thirty A year of wars and battles in order to achieve that great victory, which the Kingdom has been celebrating for ninety-two years by holding various events, festivals and performances to express feelings of joy and pride in the heroism of the founding King Abdul Aziz, whose grandchildren are still following his rightful approach to achieving the best for the country. From progress, civilization and prosperity, for the National Day to be an official holiday that gives state workers the ability to participate in the celebrations held in the Kingdom.

ترجمة مقال عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

إنّ اليوم الوطني السعودي هو ذلك اليوم الموافق لتاريخ الثالث والعشرين من شهر سبتمبر من كل عام ميلادي، وهو اليوم الذي أعلن فيه الملك عبد العزيز آل سعود -رحمه الله- توحيد البلاد وإعلانها "المملكة العربية السعودية" بعد أن قضى الملك الراحل في ذلك الوقت ثلاثين عامًا في الحروب والمعارك من أجل تحقيق ذلك الانتصار العظيم، والذي ما زالت المملكة تحتفل بتلك المناسبة منذ اثنان وتسعين عامًا بإقامة الفعاليات والمهرجانات والعروض المختلفة تعبيرًا عن مشاعر الفرح والفخر ببطولات الملك المؤسس عبد العزيز، والذي ما زال أحفاده يسيرون على نهجه القويم في تحقيق الأفضل للبلاد من تقدم وحضارة وازدهار، ليكون اليوم الوطني يوم إجازة رسمية تمنح العاملين في الدولة إمكانية المشاركة في الاحتفالات المقامة على أرض المملكة

مقال عن اليوم الوطني السعودي للاطفال بالانجليزي

On September 23 of each Gregorian year, the Kingdom of Saudi Arabia celebrates the Saudi National Day, since 1932 AD, when the founding King Abdulaziz Al Saud - may God have mercy on him - issued a royal decree requiring the transformation of the "Kingdom of Hejaz and Najd" into the "Kingdom of Saudi Arabia." After declaring the unity of all regions and making them under his control and annexing them to the banner of unification, so that the Saudi National Day for the year 2022 will be the 92nd day in the history of the Kingdom, which bears the slogan "We have a home." The Kingdom of Saudi Arabia is also preparing to celebrate this special day a few days before His solutions are an expression of feelings of joy and a reinforcement of the feelings of belonging and patriotism within the same sons to remain on the ancestral approach in the pursuit of progress and prosperity for the great Kingdom of Saudi Arabia.

ترجمة مقال عن اليوم الوطني السعودي للأطفال بالانجليزي

تحتفل المملكة العربية السعودية في اليوم ٢٣/ سبتمبر/ من كل عام ميلادي باليوم الوطني السعودي، وذلك منذ عام ١٩٣٢ ميلادي حيث أصدر الملك المؤسس عبد العزيز آل سعود - رحمه الله- مرسومًا ملكيًا اقتضى تحويل "مملكة الحجاز ونجد" إلى "المملكة العربية السعودية" بعد أن أعلن وحدة المناطق كافة وجعلها تحت سيطرته وضمّها لراية التوحيد، ليكون بذلك اليوم الوطني السعودي لعام ٢٠٢٢ هو اليوم ٩٢ في تاريخ المملكة، والذي يحمل شعار "هي لنا دار"، كما تستعد المملكة العربية السعودية إلى الاحتفال بهذا اليوم المميز قبل بضعة أيام من حلوله تعبيرًا عن مشاعر الفرح وتعزيزًا لمشاعر الانتماء وحب الوطن داخل نفس الأبناء لتبقى مستمرة على نهج الأجداد في السعي لتحقيق التقدم والازدهار للمملكة السعودية العظيمة

تعبير عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي طويل

The Saudi National Day is the day that the Kingdom of Saudi Arabia has been celebrating for ninety-two years, and the reason for this is due to the great achievement made by the founding King Abdulaziz Al Saud - may God have mercy on him - for the Kingdom of Saudi Arabia, who was able to unify and annex all the regions of Hejaz and Najd To his rule after 30 years of wars and battles, to announce at that time his control over the regions of Hejaz and Najd and the declaration of unity on the 23rd of September of each Gregorian year, and the Kingdom of Saudi Arabia still celebrates every year the Saudi National Day after it was also declared an official holiday during the reign of The sixth King Abdullah bin Abdul Aziz Al Saud - may God have mercy on him - who at that time approved the 75th National Day.

ترجمة تعبير عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي طويل

اليوم الوطني السعودي هو اليوم الذي تحتفل به المملكة العربية السعودية منذ اثنان وتسعين عامًا، ، ويعود السبب في ذلك إلى الإنجاز العظيم الذي قام به الملك المؤسس عبد العزيز آل سعود - رحمه الله- للمملكة العربية السعودية، الذي تمكّن من توحيد كافة مناطق الحجاز ونجد وضمّها إلى حكمه بعد ٣٠ عام من الحروب والمعارك، ليعلن حينها سيطرته على مناطق الحجاز ونجد وإعلان الوحدة في تاريخ ٢٣/ سبتمبر/ من كل عام ميلادي، وما زالت المملكة السعودية تحتفل في كل عام باليوم الوطني السعودي بعد أن تمّ إعلانه أيضًا يوم إجازة رسمية في عهد الملك السادس عبد الله بن عبد العزيز آل سعود - رحمه الله تعالى- والذي وافق حينها اليوم الوطني ٧٥